
INFORMAČNÍ ZPRAVODAJ
Obecního úřadu sloučených obcí

Vavřinec - Veselice - Suchdol - Nové Dvory
Číslo 29                                                        leden 2007

Vážení spoluobčané,
na  začátku  roku  2007  vychází  další  číslo  INFORMAČNÍHO 

ZPRAVODAJE. V jeho obsahu je větší část prostoru věnována problematice 
likvidace odpadů z našich domácností. Myslím si, že také tato problematika je 
pro náš život velice důležitá, a vedení obce si uvědomuje, že musí stále hledat 
řešení,  jak  se  snažit  snížit  náklady  na  likvidaci  odpadů.  Přesto  schválilo 
zastupitelstvo obce na své schůzi  koncem listopadu loňského roku zvýšení 
místního poplatku,  kterým každý občan přispívá na likvidaci  odpadků.  Jeho 
výše je nyní 400 Kč na občana a tentýž poplatek musí uhradit i vlastník trvale 
neobydlené  nemovitosti na území obce sloužící k rekreaci. Uvedená částka se 
tím významně přiblížila hranici  500 Kč za osobu, kterou může obec nejvíce 
vybírat.  Proto je snahou vedení  obce jednak zahájit  přípravu na zbudování 
sběrného  dvoru  a  vedle  toho  současně  vytvářet  podmínky  k  dosažení  co 
největšího  třídění  odpadů  přímo  v  našich  domácnostech.  Tam  je  totiž  to 
stěžejní místo, kdy musí dojít k oddělení těch složek domovního odpadu, které 
lze dále využít od těch, které musí být buď uloženy na skládku a nebo spáleny 
ve spalovně. Někdo možná namítne, když už tolik zaplatím, tak ať s tím mám 
nejméně  práce.  Myslím  si,  že  tato  námitka  není  správná  a  naopak  jsem 
přesvědčen, že jedině třídění je řešením ke snížení  nákladů na financování 
celého systému nakládání s odpady. Pokud totiž vytřídíme co nejvíce složek 
domovního odpadu, mohou se tyto zpět vrátit, jako zdroj prvotních surovin na 
samý začátek výroby např. obalů  a dalších výrobků, které člověk využívá.

Byl  bych  rád,  kdyby  každý  z  nás  k  této  problematice  přistupoval 
zodpovědně, protože bez jejího společného řešení nedosáhneme zamýšleného 
cíle. Proto děkuji předem všem, kteří se aspoň trochu zamyslí nad obsahem 
výše uvedených řádků.  

                Miloslav Novotný, starosta obce
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Usnesení Rady obce Vavřinec
27. listopadu 006

• Rada    obce   schvaluje   Smlouvu   o   dílo   se   smluvní  cenou ve výši 
6  997,20  Kč  s DPH,  mezi  obcí  a  společností  Vodárenská  akciová 
společnost a.s. Brno, Soběšická 156, 638 01 Brno, na zhotovení dodatku 
č. 1 k samostatnému   Provoznímu  řádu vodovodního systému  Vavřinec a 
samostatnému Provoznímu řádu vodovodního systému Veselice, Suchdol 
a Nové Dvory.  

• Rada obce schvaluje Dodatek č. 2 ke smlouvě o odstraňování odpadů na 
skládce Březinka, mezi obcí a společností  P-D Refractories CZ a.s.,  se 
sídlem Nádražní 218, 679 63 Velké Opatovice, kterým se mění ceny za 
uložení odpadů – viz samostatný materiál.        

• Rada  obce  zřizuje Komisi  pro  sociální  záležitosti  a  její  předsedkyní 
jmenuje pí. Vladimíru Skotákovou.   

13. prosince 2006

• Rada obce  bere na vědomí stanovisko SÚ Blansko k záměru umístění 
stavby rodinného domu na pozemku p.č. 688/2, k.ú. Suchdol v Moravském 
krasu  –  místní  část  Nové  Dvory,  žadatelka  Naděžda  Novotná,  bytem 
Veselice   29, z   něhož   vyplývá,   že   uvedený    pozemek   není určený 
k  zástavbě  rodinnými  domy,  což  lze  změnit  pouze  změnou  Územního 
plánu obce.   

• Rada  obce  bere  na  vědomí souhlasné  stanovisko  Správy  CHKO 
Moravský  kras  k  umístění  deponie  pro  uložení  zeminy  v  sousedství 
fotbalového hřiště na vyrovnání stávajícího sklonu fotbalového hřiště.  

• Rada obce  bere na vědomí pozvánku starosty obce Sloup ing. Josefa 
Mikuláška na schůzku starostů spádového obvodu ZŠ Sloup v  termínu 
20.12.2006, svolané k problematice financování provozu ZŠ Sloup v roce 
2007.  V  souvislosti  s  tím  ukládá starostovi  obce  projednat  navýšení 
příspěvku obce na úhradu neinvestičních nákladů na rok  2007 ve výši 
max. 6 000 Kč na jednoho žáka.   

• Rada obce schvaluje zveřejnění záměru na úřední desce na prodej části 
pozemku p.č. 721/59 a p.č. 721/71, k.ú. Suchdol v Moravském krasu, za 
účelem výstavby rodinného domu.   

17. ledna 2007

• Rada obce schvaluje Závěrečnou  zprávu  hlavní   inventarizační komise 
o stavu majetku obce Vavřinec k datu 31.12.2006.     
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• Rada obce bere na vědomí záznam ze dne 8.12.2006 o předání archiválií 
z Obú Vavřinec k trvalému uložení v archivu. Současně  bere na vědomí 
protokol  o  skartačním  řízení,  kterým   dochází  k  převedení  některých 
dokumentů z Obú Vavřinec do archivu. 

• Rada obce nesouhlasí se zveřejněním záměru na odprodej pozemků na 
Nových Dvorech v lokalitě „Včelín“, o jehož odkoupení projevil zájem pan 
Zeno Čižmář, bytem Brno.   

Usnesení Zastupitelstva obce Vavřinec
29. listopadu 2006

• Zastupitelstvo obce  zřizuje 5-ti členný Finanční výbor a jeho předsedou 
jmenuje p. Jana Kakáče. 

• Zastupitelstvo obce  zřizuje 5-ti členný Kontrolní výbor a jeho předsedou 
jmenuje ing. Miroslava Nedomu.

• Zastupitelstvo  obce  zřizuje 15-ti  členný  Osadní  výbor  Vavřinec  a  jeho 
předsedou jmenuje Aloise Nečase.

• Zastupitelstvo  obce  zřizuje 9-ti  členný  Osadní  výbor  Veselice  a  jeho 
předsedou jmenuje Marka Jarůška. 

• Zastupitelstvo  obce  zřizuje 11-ti  členný  Osadní  výbor  Suchdol  a  jeho 
předsedou jmenuje ing. Miloslava Mikuláška. 

• Zastupitelstvo obce  schvaluje Miloslava Novotného zástupcem obce ve 
Spolku pro rozvoj venkova Moravský kras.    

• Zastupitelstvo obce  schvaluje Miloslava Novotného zástupcem obce na 
Valných hromadách Svazku VAK měst a obcí okresu Blansko.     

15. prosince 2007
• Zastupitelstvo  obce  schvaluje Zadání  změny  závazné  části  územního 

plánu sídelního útvaru Vavřinec, označené V7 (zřízení 3 stavebních míst 
na Nových Dvorech). 

• Zastupitelstvo  obce  schvaluje provádět  Radě  obce  Vavřinec  úpravy 
rozpočtu  v maximální  výši  100  000  Kč  u  jednotlivých  rozpočtových 
opatření.   

Ing. Josef  Sedlák, místostarosta
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Odpady v     roce 2007  
V tomto čísle Informačního zpravodaje se chceme věnovat více než je 

obvyklé problematice nakládání s odpady v naší obci. Žádáme občany, aby se 
řídili  organizačními  pokyny  uvedenými  dále  a  přispěli  tak  ke  zlepšení 
stávajícího stavu. Je potřeba v této souvislosti uvést, že náklady na odpadové 
hospodářství  v naší  obci  ovlivňuje  svým  jednáním  každý  z nás  a  snahou 
vedení  obce  je  snížit  každoroční  nárůst  finančních  prostředků  potřebných 
k financování  celého  systému  likvidace  odpadů  v naší  obci.  Jsme 
přesvědčeni, že jedinou cestou je:  
Třídění a recyklace odpadů – pokud se odpad smíchá, není možné ho již 
dále roztřídit a zpracovat, proto je nutné třídit odpady již v domácnostech. 

Kolik produkujeme odpadů? 
Každý z nás vyhodí za rok asi 150 – 200 kg odpadů. Pokud však odpady 

už  doma  třídíme  a  dáváme  je  do  barevných  kontejnerů,  umožníme  tak 
recyklaci více než třetiny tohoto množství. Za rok tak můžeme vytřídit až 30 kg 
papíru, 25 kg plastů, 15 kg skla. (Zdroj: www.ekokom.cz) 

V  tabulce  umístěné  níže  jsou  uvedené  údaje  o  množství  jednotlivých 
složek   odpadu vyjádřené v % z celkového objemu odevzdaného odpadu 
v ČR. Vedle ve sloupci vpravo jsou uvedené údaje o skutečném množství 
jednotlivých  složek  vytříděných  z  celkového  množství  odpadu 
sesbíraného za rok 2006 v obci.

Skladba odpadu. 

Druh odpadu Celostátní % 
hmotnosti 

Skutečnost v obci v 
%

Papír 22 0,6

Plasty 13 0,8

Sklo 9 6

Nebezpečný odpad 3 1,6

Bioodpad 18 Není evidované

Zbytek (popel, mastný papír) 35 -
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Z výše uvedených údajů je zřejmé, kam by měla být  zaměřena naše 
společná snaha o snížení odpadů uložených do nádob (popelnic).  Jedná se 
především o odpadový papír, bioodpad a plasty. Proto se snažme co nejvíce 
starého papíru postupně ukládat a vyvázat do balíků, jejichž sběr se uskuteční 
v letošním roce dvakrát. Bioodpad je zase možné kompostovat  např.  i  na 
našich  zahrádkách.  Ušetříme  tím  zbytečně  vynaložené  finanční  prostředky 
potřebné  k odvozu  na  skládku.  U  plastů  je  potom  řešením  odkládání  do 
kontejnerů na PET láhve i dalších obalů (viz níže).       

Co je možné odložit do určených nádob 
Sběr skla 

Do  zelených  nádob můžete  odhodit: láhve  od  nápojů,  skleněné  nádoby, 
skleněné střepy – tabulové sklo.

Prosím, nevhazujte: keramiku, porcelán, autosklo, drátěné sklo a zrcadla. 

Sběr plastů

Do  žlutých  nádob  můžete  odhodit: PET  láhve  od  nápojů  (prosím, 
nezapomeňte je sešlápnout!), kelímky, sáčky, fólie, výrobky a obaly z plastů, 
polystyrén.

Prosím,  nevhazujte: novodurové  trubky,  obaly  od  nebezpečných  látek 
(motorové oleje, chemikálie, barvy apod.).

Do popelnic potom již patří  jen např. mastné obaly od potravin, voskovaný 
papír, textil, porcelán, žárovky, popel, zbytky masa a kostí apod. 

Využití odpadů
Co se s     odpady dále děje?   

Odpady,  které  jsou  svezeny  z barevných  kontejnerů,  je  nutné  dále 
dotřídit. Na tzv. dotřiďovací lince se odpady třídí na jednotlivé druhy dle jejich 
dalšího  zpracování  (recyklace)  a  zároveň  se  odstraňují  nežádoucí  příměsi, 
nečistoty a odpady. 

Dotřídění papíru 
Papírové odpady jsou z mnoha různých druhů papírů.  Z jiného papíru 

jsou noviny, z úplně jiného je krabice od televize. Každý druh papíru se také 
jinak zpracovává. Proto je potřeba sběrový papír dotřídit na jednotlivé druhy. 
Na dotřiďovaní lince je pás, po kterém se směs papíru pohybuje a pracovníci 
podél   pásu   z   něj vybírají jednotlivé druhy papíru, někdy z něj   musí vybírat 
i odpadky, které tam naházejí nezodpovědní občané. Dotříděný papír se lisuje 
do balíků a odváží ke zpracování do papírny. 
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Dotřídění skla 
Při  výrobě  bílého  skla  se  nikdy  nesmí  dostat  do  pece  sklo  barevné. 

Navíc se tam nesmí dostat žádná jiná nečistota, kov, keramika, porcelán atd. 
Skleněné odpady ze zelených kontejnerů se nejprve předtřiďují ručně a jsou 
odstraněny největší kusy nečistot. Poté střepy putují na speciální automatickou 
linku, kde vše řídí počítač a zajistí čistotu vytříděného skla. Barevné nebo čiré 
sklo se odváží ke zpracování do skláren. 

Dotřídění plastů 
I  plasty,  které  jste  odhodili  do  žlutých  kontejnerů,  se  dotřiďují  na 

dotřiďovací lince. Ze směsi plastů putující na pásu se ručně vybírají PET láhve, 
fólie  a  pěnový  polystyren,  které  mají  speciální  samostatné  zpracování. 
Pracovníci z pásu vyhazují i nečistoty, které do plastů nepatří. Dotříděné druhy 
plastů včetně zbylé směsi plastových odpadů se lisují do balíků a odvážejí ke 
zpracování na recyklační linky. 

Jak se odpady zpracovávají? 
Na úvod si zopakujme: Co je to recyklace?

Při  recyklaci  jsou zpracovány odpady na nové materiály. Každý z nás 
svým  chováním  přímo  ovlivňuje  další  „život“  odpadu  –  pokud  ho  správně 
roztřídíte, umožníte tak jeho recyklaci a znovupoužití;  pokud ho vyhodíte do 
popelnice,  odpad  se  uloží  na  skládce  nebo  se  jinak  bez  dalšího  využití 
zlikviduje. 

Recyklace papíru 
Slisovaný  sběrový  papír  poslouží  k výrobě  nového  papíru.  Papír  je 

možné  takto  recyklovat  asi  pětkrát  až  sedmkrát.  Výrobky  z recyklovaného 
papíru:  novinový  papír,  sešity,  lepenkové  krabice,  obaly  na  vajíčka, 
toaletní papír apod. 

Recyklace skla 
Vytříděné sklo se rozdrtí a přidá do výchozí směsi k výrobě nového skla. 

Nejčastěji se takto vyrábí lahve na minerálky a pivo a jiné skleněné výrobky. 
Ušetří se při tom mnoho energie a surovin, přičemž sklo se dá takto používat 
vlastně donekonečna. 

Recyklace plastů 
Každý druh plastů je zpracováván jinou technologií, protože mají odlišné 

složení  a vlastnosti.  Z PET láhví se vyrábějí  vlákna, která se používají  jako 
výplň zimních bund a spacáků nebo se přidávají do tzv. zátěžových koberců. 
Z fólií (sáčků a tašek) se opět vyrábějí fólie a různé pytle, např. na odpady. 
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Pěnový  polystyren  slouží  k výrobě  speciálních  cihel.  Ze  směsi  plastů  lze 
vyrábět odpadkové koše, zahradní nábytek, zatravňovací dlažbu, protihlukové 
stěny u dálnic apod. 

Recyklace kovů 
Kovové odpady ze sběren druhotných surovin či sběrných dvorů putují 

do hutí, kde se přetaví. Potraviny a barvy, které v nich zbyly, shoří při teplotě 
1700°C. Z některých plechovek tak vznikne znovu stejný výrobek, nebo třeba 
různé odlitky, tyče a desky. 

Recyklace nápojových kartonů 

Nápojové kartony je možné recyklovat dvěma způsoby:

V papírnách – papír tvoří většinu tohoto obalu, takže je možné ho zpracovávat 
stejně jako starý papír. Zbytky hliníku a polyethylenu lze využít přímo v papírně 
při  výrobě  páry  nebo  pro  ohřev  vody,  či  dále  zpracovat  na  palety  apod.  
Na speciální lince – nápojové kartony se rozdrtí a drť se za tepla lisuje do 
desek, které je možné použít např. jako stavební izolace. Taková linka funguje 
také v ČR. 

   
Jak může občan dále pomoci

Vedle  toho,  že  se  občan  zapojí  do  systému  třídění  odpadu  ze  své 
domácnosti, existuje ještě jedna možnost, jak může přispět ke snížení finanční 
náročnosti  systému  nakládání  s odpady  v naší  obci.  Někteří  občané  sami 
odevzdávají odpady do výkupen odpadů.   Jedná   se především o starý papír 
a železný šrot. Protože je naše obec zapojena do systému EKOKOM, který 
obci   přispívá   na   třídění   využitelných   složek odpadů, může občan doklad 
o uložení odpadu v některé ze sběren odevzdat na obecní úřad. Obec potom 
započítá  množství  odpadů  odevzdaného  do  sběren  samotnými  občany  do 
čtvrtletního výkazu, jako odpad vytříděný jinými subjekty. Částka, kterou obec 
ze společnosti EKOKOM takto získá, tak bude větší. Myslíme si,  že občana 
tento postup nic nestojí  a naopak přispěje obci k získání většího finančního 
příspěvku od společnosti EKOKOM. Zato těm občanům, kteří tak učiní, předem 
děkujeme.

V loňském roce získala  naše  obec  od společnosti  EKOKOM  a.s.,  za 
třídění využitelných složek domovního odpadu, tj. skla, PET láhví, nápojových 
kartonů a železného šrotu, částku ve výši 18 870,10 Kč. 

Obecní úřad
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Na tomto místě je umístěna statistická tabulka s údaji o množství sesbíraných 
jednotlivých složek domovního odpadu v letech 1999 – 2006. Stáhnout si ji 
můžete zde. 
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OZV č. 3/2006                                                                                                Příloha č. 1

Kalkulace nákladů na provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, 
třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů v roce 2005

(počet občanů hlášených k trvalému pobytu v obci Vavřinec: 818)
(počet vlastníků nemovitostí k individuální rekreaci v obci Vavřinec: 52)

Výpočet sazby dle Čl. 3, odst. 1, písm. a) OZV:

Náklady na likvidaci nebezpečných odpadů (Sita Moravia, a.s. ) 21 812,00 Kč
Náklady na likvidaci vytříděných složek komunálního odpadu                  53 195,50 Kč  
Celkové náklady 75 007,50 Kč

75 007,50 Kč : 870 = 86,22 Kč = 86,00 Kč

Výpočet sazby dle Čl. 3, odst. 1, písm. b) OZV:

Náklady na likvidaci obsahu popelnic (Sita Moravia, a.s.) 302 748,00 Kč
Náklady na likvidaci obsahu kontejnerů                                                           36 786,00 Kč  
Celkové náklady           339 534,00 Kč

339 534,00 Kč : 870 = 390,27 Kč = 390,00 Kč

Výpočet sazby poplatku dle Čl. 3, odst. 1 OZV:

86 Kč + 390 Kč = 476 Kč

Pro rok 2007 odsouhlasilo Zastupitelstvo obce Vavřinec poplatek ve výši  400 Kč pro 
poplatníka dle čl.2, písm. a), b).
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ing. Josef Sedlák, místostarosta

-------------------------------------

Miloslav Novotný, starosta
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Sběr že lezného odpadu ve Veselici
V místní části  Veselice dochází,  s účinností  od začátku roku 2007, ke 

změně sběru železného odpadu. Dosud se nacházel velkoobjemový kontejner 
v areálu  společnosti  Zemspol  a.s.  Sloup,  v místě  za strojní  dílnou,  v níž  se 
vyráběly tzv. „naběráky“. Ve druhé polovině loňského roku došlo k odkoupení 
části areálu společností MTM Tech s.r.o.,  která postupně areál rekonstruuje, 
s cílem  částečného  rozšíření  svých  podnikatelských  aktivit  a  současně 
dosažení   zlepšení   celkového   vzhledu   areálu. Již   dnes   je areál uzavřen 
a kontejner na železný odpad bude přemístěn jinam. Snahou obce je uzavřít se 
společností  Zemspol  a.s.  dohodu  na  umístění  kontejneru  na  jiné  místo 
v areálu. Než se tak stane, je až do odvolání zakázáno odkládat železný odpad 
kdekoli v areálu. 

Žádáme občany, aby dodržovali toto organizační opatření a přispěli tak 
ke  zlepšení  vzhledu areálu.  Současně  žádáme občany,  aby  železný  odpad 
neprodávali a ponechali jej prozatím ve svých nemovitostech až do doby sběru 
organizovaného  v průběhu  měsíce  dubna  některou  ze  společenských 
organizací z Veselice. Ty si tímto způsobem přivydělávají na činnost a protože 
likvidují  železný odpad i  z černých skládek z území obce,  je snahou vedení 
obce zachovat tento zavedený způsob sběru i do budoucna jako jednu z forem 
podpory jejich činnosti.   

Závěrem je v této souvislosti zapotřebí uvést, že snahou vedení obce je 
vybudovat  ve  Veselici  sběrný  dvůr,  který  bude  sloužit  občanům  ze  všech 
místních částí obce a případně i obcí okolních. Zbudování sběrného dvoru je 
jednou z priorit vedení obce pro nejbližší období. Za tím účelem chce získat 
finanční prostředky z některého ze strukturálních fondů.                   

Harmonogram sběru odpadů v I. pololetí 2007
Duben - sběr železného odpadu ve všech místních částech 

- velkoobjemové odpady

Květen - nebezpečné odpady, starý papír

Červen - televizory, lednice, pneumatiky

Obecní úřad

10
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Florbal i ve Vavřinci
Vážení spoluobčané,

rád bych Vás, touto cestou, informoval o novém sportu, který postupně 
začíná zapouštět kořeny v naší malé vesničce. Mezi   už tradiční sporty: fotbal 
a hasičské sporty se přidává další sport, florbal. Tento poměrně mladý sport si 
u  nás pomalu získává čím dál  víc  příznivců,  hlavně mezi  dětmi  a  mládeží. 
Stává se nedílnou součástí hodin tělesné výchovy jak na základních, tak i na 
středních školách. Pro  ty,  kdo  neví, co  je  florbal  za sport, jen něco málo vět 
o této hře a její historii. 

Počátky  florbalu  jsou  spojeny  zejména  se  zeměmi  skandinávského 
poloostrova.  Největší  rozkvět  začátkem  sedmdesátých  let  zaznamenalo 
Švédsko. Stejně jako je ve fotbalu považována za kolébku sportu Anglie, ve 
florbalu  stejná  pocta  přísluší  Švédsku.  Do  Čech  pronikl  florbal  na  stálo  až 
v roce 1991, i když první setkání s ním přinesl výměnný pobyt studentů VŠE 
v Praze a studentů helsinské university v roce 1984. Na svém zájezdu do Čech 
Finové  přivezli  sadu  florbalových  hokejek  a  malá  tělocvična  na  VŠE  byla 
svědkem   prvního   historického   zápasu  mezi   Finy a Čechy. Finští studenti 
v  Čechách  hokejky  zanechali  a  vysokoškoláci  kolem  průkopníků  českého 
florbalu - Michala Bauera a Petra Chaloupky - díky tomu asi rok hrávali florbal 
až do té doby, než se jim některé hole podařilo zničit. Díky tomu, že u nás 
nebylo možné nové florbalové hokejky zakoupit, následovala prodleva až do 
výše zmiňovaného roku 1991.

Základní pravidla florbalu jsou ustanovena takto: 

• Hraje se v halách na hřištích velikosti 40 x 20 metrů, hřiště je ohraničeno po 
celém    obvodu mantinely vysokými 50 cm, branka má rozměry 160 x 115 
cm. 

• Hrací čas je 3 x 20 minut s 10 minutovými přestávkami.
• Na hřišti  má každé družstvo 5 hráčů a jednoho brankáře, brankář nemá 

hokejku.
• Utkání řídí dva rozhodčí s rovnocennou autoritou.
• Hokejky i míček jsou vyrobeny z plastových materiálů.

Ve Vavřinci vše začalo na podzim roku 2005, kdy se zrodil nápad zahrát 
si florbal. Bylo to spíše pro zábavu a také, aby člověk udělal něco pro své tělo. 
Pronajala  se  tělocvična  ve  Sloupu  a  jednou  za  14  dní  jsme  si  šli  zahrát. 
Postupně nám bylo jednou za 14 dní málo, a tak jsme se začali scházet každý 
týden. Ať už fotbalisté, kteří  to berou jako doplňkový sport mimo fotbalovou 
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sezónu nebo ti, kteří florbal hrávali na škole a nakonec ti, kteří ho v minulosti 
hrávali závodně, všichni měli chuť a elán jít si zahrát. Aby nám tato chuť do 
florbalu vydržela a měli nějakou motivaci se zlepšovat, zrodil se nápad přihlásit 
nás  do  Amatérské  florbalové  ligy,  která  se  hraje  v Brně.  Vše  se  podařilo 
uskutečnit a v sezóně 2006/07 jsme účastníky ligy i my. 

V současné době naše družstvo složené i z fotbalistů a hasičů není pod 
záštitou žádné tělovýchovné jednoty ani spolku. Jakým směrem se bude naše 
florbalové  družstvo  ubírat,  zatím  nevíme.  Vše  záleží  na  snaze  a  vůli 
jednotlivých  hráčů.  Hlavním  organizátorem  tohoto  sportovního  počinu  a 
vedoucím družstva je Ondřej Mach. Název družstva je ,,Cavespiders“ Vavřinec. 
V překladu „Jeskynní  pavouci“.  Veškeré finanční  zatížení  a náklady si  hradí 
hráči  sami  ze  svého.  O  případných  sponzorech  a  dalších  možnostech 
financování se budou vést jednání v průběhu následujících měsíců. Informace 
o našem týmu naleznete na www.cavespiders.ic.cz.

Do  amatérské  florbalové  ligy  jsme  vkročili  bez  respektu  a  s velmi 
dobrými výsledky. I když naše sestava byla  „poslepována“ kvůli absentujícím 
hráčům hlavně kvůli fotbalu a zraněním, v prvním turnaji jsme obsadili 4. místo. 
Na druhém se nám dařilo ještě lépe a vybojovali jsme opět v oslabené sestavě 
výborné  2.  místo!  Veškeré  výsledky  a  informace  naleznete  na  internetové 
adrese  www.florbalovaprodejna.cz  v sekci  AFL.  Na  třetím  turnaji  jsme  se 
poprvé neprobojovali do semifinále. Přestože jsme vyhráli základní skupinu, ve 
čtvrtfinále jsme podlehli  nejtěsnějším výsledkem. Vše jsme si ale vynahradili 
v dalším turnaji, kde jsme obsadili opět 2. místo za suverénem skupiny.

Rád bych poděkoval všem, kteří mají tento sport rádi a podílí se na tom, 
že tento sport reprezentuje  a  zviditelňuje   naši  malebnou vesničku Vavřinec 
a  věřím,  že  nás  do  budoucna  podpoří  i  obec  a  budeme  moci  kvalitně 
reprezentovat  na  sportovním  poli.  Hodně  sportovních  úspěchů  a  dobré 
výsledky v dalších bojích přeje celému týmu

        Ondřej Mach, kapitán družstva Cavespiders Vavřinec
  

 
Zpráva oddílu stolního tenisu STSČ Veselice

Obě družstva stolního tenisu Veselice  A i  Veselice  B zahájily  sezónu 
2006 – 2007 v září se snahou zahájit  soutěž III.  třídy okresního přeboru co 
nejlepšími výsledky. Cílem družstva A je postup do II. třídy OP a cílem družstva 
B udržení se ve třetí třídě po loňském postupu.

Sestavy pro letošní sezónu:
družstvo A – Josef Straka, Pavel Stloukal, Martin Nečas, Martin Musil, Luboš 

Hruška
12
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družstvo B – Jan Skoták, Josef Jarůšek, Jan Ďugoš st. Jan Ďugoš ml., Jan 
Fabiánek ml.

V soutěži  bylo  odehráno  v prvním  kole  do  dnešního  dne  9  utkání 
z celkových 11. Veselice  A  je  zatím  na   prvním   místě   s bilancí 8 vítězství 
a jedna porážka, což je velmi dobrá pozice pro další zápasy a pro celkový 
postup. Veselice B je na 8. místě s bilancí 3 vítězství a 6 porážek a i tady je 
reálná šance na udržení se v této skupině.

Dne 30. 12. 2006 uspořádala organizace TS Veselice tradiční Vánoční 
turnaj o přeborníka sloučených obcí ve stolním tenisu. Ze všech tří obcí se 
turnaje zúčastnilo 27 hráčů a s potěšením mohu konstatovat, že většina byla 
mladší  generace.  Po vyrovnaných bojích zvítězil  zaslouženě Pavel  Stloukal 
z Veselice a za ním se na dalších místech seřadili hráči A družstva Veselice 
v pořadí: 2. Martin Musil, 3. Luboš Hruška, 4. Martin Nečas, 5. Josef Straka.

Josef Straka za oddíl stolního tenisu   
 

Zimní příprava v     TJ Vavřinec  
Družstvo  mužů  absolvovalo  od  zahájení  přípravy  Silvestrovským 

fotbálkem  (zúčastnilo se 32 hráčů!) tři sobotní tréninky v plném záběru pod 
přísným  vedením  trenéra  Rudolfa  Halámka.  Těžký  dril  při  „procházkách 
Moravským  krasem“  prozatím  zpestřuje  jen  prestižní  plážový  fotbálek  na 
našem stále ještě písčitém hřišti. Účast hráčů A mužstva je vcelku uspokojivá, 
ale najde se i několik výjimek. Do   přípravy   se již zapojila i vyhlédnutá posila 
z Blanska - Jan Konečný. Stále ještě otevřená soupiska A mužstva nyní čítá 19 
jmen.

Tak  jako  muži i nově se   rodící   tým   dorostu   zahájil zimní přípravu 6. 
ledna. Od tohoto data probíhají tréninky každou sobotu a jsou zaměřeny na 
vylepšení fyzické kondice. Objem tréninkových jednotek je přizpůsoben faktu, 
že nikdo z chlapců doposud zimní přípravu neabsolvoval. Do dnešního dne se 
tréninků  zúčastnilo  celkem 17  hráčů.  Účast  na  trénincích  je  až  na  drobné 
výjimky dobrá, kazí ji ale četné nemoci. 

Pro  družstvo  žáků  začala  zimní  příprava  v  pondělí  15.1.  prvním 
tréninkem v  hale  ve  Sloupě.  Tréninku  se  zúčastnilo  14  chlapců.  Fotbalové 
zápasy miniturnaje byly pro začátek proloženy několika lehkými posilovacími 
cvičeními. Ty se nesetkaly s přílišnými sympatiemi, což je jednoznačný impuls 
k jejich zintenzivnění.

Výbor TJ Vavřinec

13
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POZVÁNKA NA JARMARK
Rok  utekl   jako   voda a už se opět blíží roční období, které je nejhezčí 

v roce – jaro. Na Velikonoční neděli 8. dubna 2007 připravuje naše sdružení 
další, již v pořadí pátý, Velikonoční jarmark na rozhledně v Podvrší. Touto akcí, 
jejíž tradice byla založena v roce 2003, bude oficiálně zahájena návštěvnická 
sezóna  na  rozhledně.   Návštěvníci    jarmarku   budou    mít  opět  příležitost 
k  zakoupení  tradičních  řemeslných  výrobků  z  keramiky,  včelích  produktů, 
výrobků ze dřeva apod. Zajímavostí letošní akce je, že ji chceme symbolicky 
věnovat    potomkům    veselických    rodáků    žijících    dnes    na   Blanensku 
a Boskovicku,  ale  i   jinde.   Chceme  tak svým způsobem   navázat  na 
loňské  II. setkání  veselických   rodáku,   obyvatelů  a  jejich   příbuzných 
a známých a tato letošní akce má mimo jiné za cíl získat co nejvíce informací 
o potomcích veselických rodáků,   kteří dnes žijí v Blanenském a Boskovickém 
regionu, ale i jinde. Právě,  a jen pro ně,   bude   připravena   zajímavá soutěž 
o ceny.  Podmínkou  soutěže  bude  vyplnění   soutěžního   lístku,  v  němž 
uvedou údaje o svých předcích, jako např. příjmení a dům, odkud oni a nebo 
jejich předek pochází,  datum  narození  apod..   Další  podmínkou  bude účast 
na této akci a odevzdání soutěžního lístku pořadatelům. Odměnou účastníkům 
soutěže může být,  v  případě  vylosování,  některá  z  věcných cen  věnovaná 
sponzory této akce.  Soutěžní lístek mohou   získat v Informačních střediscích 
v Blansku, Rájci – Jestřebí, Boskovicích, na Obecním úřadě ve Vavřinci nebo 
stažením ze stránek www.rozhledna.xf.cz, nebo www.vavrinec.cz. Návštěvníci 
akce budou mít možnost zhlédnout panelovou výstavu o současnosti i historii 
obce a dalo by se na tomto místě možná použít  ono rčení NÁROD SOBĚ, 
nebo spíše VESELIČTÍ SOBĚ. A oč, že to ve skutečnosti půjde? 

Naše  sdružení  vyhlásilo  za  účelem  naplnění  svého  hlavního  cíle  – 
výstavby  nové   kapličky   ve Veselici – veřejnou sbírku. Protože  výtěžek také 
z  této   akce věnujeme   na   konto této sbírky, přispějí na její konto tím pádem 
i všichni účastníci jarmarku. Také díky tomu bude moci vyrůst ještě letos na 
nové návsi, zbudované ve Veselici v loňském roce, nová kaplička.   

Pro účastníky jarmarku bude přichystané bohaté občerstvení. Všechny, 
nejen děti,  určitě  opět  potěší  živé ovce a kozy;  vedle toho budou mít  jeho 
návštěvníci  možnost  zhlédnout  z  vyhlídkového  ochozu  rozhledny  novou 
větrnou elektrárnu u Drahan, jejíž vrtule sahá až do výšky 150 m. Na jarmarku 
bude současně Místní akční skupina Moravský kras prezentovat svůj projekt 
Značení  místních  produktů  v regionu  Moravský  kras.   Návštěvníkům 
jarmarku bude    také    představeno    logo   značky  a   dále získají informace 
o výrobcích a podnikatelích, kteří usilují o získání certifikátu Moravský kras – 
regionální produkt.  Pevně věříme, že letošní velikonoční jarmark, pořádaný 
pod heslem VESELIČTÍ SOBĚ, přispěje k navýšení konta veřejné sbírky na 
novou kapličku a vedle toho se také stane příležitostí pro setkání současných 
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veselických občanů s těmi, jejichž kořeny do Veselice sahají. Že to bude na 
kopci Podvrší, přeci  vůbec nevadí. Ale, aby to zas nevypadalo, že jarmark je 
jen  pro  veselické.  Vítáni  jsou  samozřejmě  i  všichni  ostatní,  ať  už  jsou 
odkudkoli.  

   
Výkonný výbor sdružení VESELICKÁ KAPLIČKA

Informace z     HZS Blansko  
Po okresním operačním středisku Policie České republiky a operačním 

středisku   Zdravotnické   záchranné   služby  dochází   v   Blansku  ke zrušení 
i  operačního střediska Hasičského záchranného sboru.  Dne 16.  ledna 2007 
v dopoledních hodinách bude přesměrována tísňová linka 150 z území okresu 
Blansko na krajské operační středisko HZS do Brna. Veškerá tísňová volání 
z okresu Blansko tak budou končit  v Brně.  Operační  důstojníci,  kteří  sloužili 
v Blansku o práci nepřijdou, budou však muset dojíždět do Brna. Občanů se 
tato změna nikterak nedotkne, musí snad jen počítat s tím, že po nich budou 
při oznamování událostí vyžadovány detailnější místopisné informace.

V průběhu roku 2007 se předpokládá přechod požární stanice Blansko 
na takzvaný „bezobslužný“ provoz, kdy v případě výjezdu k mimořádné události 
nebude na stanici zůstávat žádný příslušník.  Tímto způsobem bez problémů 
fungují již několik let požární stanice v Boskovicích a Kunštátě. 

plk. ing. Jiří Maňoušek, ředitel územního odboru Blansko

Informace ze ZŠ Sloup 

Nový školní vzdělávací program od 1. 9. 2007

Pojem „osnovy“ je veřejnosti dostatečně znám. Jedná se o soupis učiva 
a jeho rozdělení do jednotlivých předmětů a ročníků, který určuje ministerstvo 
školství. „Co vás v té škole učí za nesmysly?“ jsem už já slýchával od svých 
rodičů a věřte, že se od té doby mnoho nezměnilo. Tedy až do začátku příštího 
školního roku. Od 1. 9. 2007 bude ZŠ Sloup v 1. a 6. ročníku učit podle zcela 
nového vzdělávacího programu „Škola pro život“.

Podle školského zákona si každá škola vytváří svůj vzdělávací program 
sama. Výhodou našeho programu je především fakt, že  na něm intenzivně 
pracujeme už od roku 2004 - narozdíl od většiny škol, které práci zahájily až 
letos. Díky tomu se nám podařilo provést přesuny či úpravy učiva, které přispějí 
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k jeho větší přehlednosti a lepšímu zvládnutí žáky. Cílem nového vzdělávacího 
programu ZŠ Sloup je naučit  děti  takové znalosti  a dovednosti, které budou 
v životě opravdu potřebovat. 

Počítačová učebna je plně vytížená

Žáci  školy  mají  letos  k dispozici  novou moderní  počítačovou  učebnu, 
která byla vybudována nákladem 750 000 Kč.

O intenzivní výuku formou počítačových programů je mezi učiteli a žáky 
takový zájem, že je třeba si místo v učebně rezervovat čtyři dny předem. 

Co je to interaktivní tabule

ZŠ Sloup se zanedlouho stane teprve třetí  školou v regionu, která ve 
výuce využívá toto zařízení.

Jedná se o nástěnnou dotykovou obrazovku počítače s rozměry 120 x 
160 cm,  která  díky speciálnímu software umožňuje  zefektivnit  a  zpřehlednit 
výuku řady předmětů. Dá se na ní např. demonstrovat řada pokusů, které by 
jinak  ve  škole  nešly  předvést.  Pro  interaktivní  tabuli  a  počítačovou učebnu 
máme  zakoupeny  výukové  programy  i  pro  první  třídu  -  Dětský  koutek, 
Matematika a Logické úkoly. 

Projekt cesty mezi školami

V prosinci 2006 byla naše škola vyzvána k účasti v projektu „Cesty mezi 
školami“,  na  základě  kterého  získá  přibližně  300  000  Kč  z evropských 
strukturálních fondů. Tyto finance budou využitelné ke špičkovému vzdělávání 
učitelů. 

Mgr. Pavel Dočekal, ředitel ZŠ Sloup

Start projektu Rodinný pas
V prvních dnech tohoto roku se dostává do realizační fáze projekt určený 

rodinám z Jihomoravského kraje. Nabízí možnost využít služby, které se díky 
slevám stanou pro účastníky více atraktivními než dosud. Jihomoravský kraj je 
prvním z České republiky, který Rodinný pas organizuje a bude provozovat.

Princip projektu
Rodinný   pas   je   založen   na   systému   poskytování  slev pro rodiny 

s  alespoň jedním dítětem do 18-ti let.   Výhody   budou   nabízet   společnosti 
a subjekty jak privátního, tak i veřejného charakteru. Rozsah nabízených výhod 
bude  opravdu  široký,  pojme  kulturní  a  sportovní  aktivity  až  po  služby 
klasického komerčního charakteru. 
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Registrace rodin
Do projektu Rodinný pas se mohou zájemci přihlásit  dvěma způsoby. 

Prvním  z nich  je  emailová  forma,  kdy  svoji  přihlášku  zašlou  na  adresu 
rodinne.pasy@kr-jihomoravsky.cz. Druhý způsob je zaslání přihlášky písemnou 
formou na adresu Jihomoravského kraje, Žerotínovo nám. 3/5, 601 82 Brno 
s heslem na obálce Rodinné pasy. Na základě přihlášky bude zájemci zaslán 
průkaz v podobě karty se jménem rodiny včetně data platnosti karty. Jediným 
kritériem zařazení zájemce do projektu je věk dítěte.  

Nabídka služeb
Snaha  Jihomoravského  kraje  je  postihnout  co  nejširší  nabídku 

poskytovaných slev v oblasti kultury, volnočasových aktivit, klasických nákupů 
(oděvy,  elektronika,  sportovní  potřeby)  a  ostatních  služeb  (restaurace, 
ubytování, dovolené). Předpokládáme, že počet firem napojených do systému 
rodinných  pasů  se  bude  postupně  rozšiřovat  a  Jihomoravský  kraj  se  bude 
aktivně zasazovat o tento trend. 

Medializace
Celý   projekt   byl   představen zástupcům médií na tiskové konferenci 

4. 1. 2006,   široké   veřejnosti     je     prezentován     prostřednictvím    tištěné 
i elektronické formy. Počítá   se   s   pravidelným informováním veřejnosti JMK 
o vývoji projektu a databázi firem poskytujících slevy. 

Fáze projektu 
Garant  projektu,  JUDr.  Marie  Cacková,  členka  Rady Jihomoravského 

kraje  objasňuje  postup:  „V  první  fázi  je  naším  cílem  pokrýt  území 
Jihomoravského  kraje  prostřednictvím   co   největšího   počtu poskytovatelů 
a zapojením maximálního počtu rodin. V další fázi pak propojení se systémy 
v dalších krajích ČR a také s již fungujícím systémem v Dolním Rakousku.“

Kontakt:
JUDr. Marie Cacková
členka Rady Jihomoravského kraje
Žerotínovo nám. 3/5, 601 82 Brno
Tel.: 541 651 591
cackova.marie@kr-jihomoravsky.cz
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Společenská kronika – prosinec 2006
Níže uvedená oslavenkyně písemně souhlasila  se  zveřejněním údajů 

v INFORMAČNÍM ZPRAVODAJI.

Jméno jubilanta Bydliště Věk

Němcová Johanna Veselice 26 92 roků

Jubilantce srdečně blahopřejeme

Výzva majitelům psů
Stále  častěji  upozorňují  občané  v  naší  obci,  především  potom  ve 

Vavřinci,  na  volný  pohyb  psů.  Volný  pohyb  psů  je  v  rozporu  s  Obecně 
závaznými  předpisy  a  ti  vlastníci  psů,  kteří  tomu  nezabrání,  se  dopouštějí 
přestupků.  Ve  sdělovacích  prostředcích  máme  možnost  stále  více  vidět 
případy, které mají za následek těžké ublížení na zdraví, a to především dětí. 
Stále častější požadavek občanů v naší obci na řešení tohoto problému nutí 
vedení obce s tímto nezodpovědným chováním některých občanů něco dělat. 
Snahou vedení obce je minimalizovat tento nešvar některých občanů a zajistit 
tak  větší  bezpečnost  spoluobčanů.  Proto  bude  pobíhaní  psů  nafoceno 
digitálním   fotoaparátem   a   takto   zdokumentovaný  přestupek bude předán 
k  vyřízení  do  přestupkové  komise  při  MěÚ  Blansko.  V  této  souvislosti 
upozorňujeme na skutečnost, že přestupek může být „odměněn“ pokutou až 
do výše 30 000 Kč.

         Obecní úřad

Nová služba občanům
V minulém čísle Zpravodaje jsme informovali o možnosti zasílání SMS 

zpráv občanům naší obce. Ke dnešnímu dni se do databáze systému přihlásilo 
34  občanů.   Jelikož  se  může  jednat  o  různé  důležité  zprávy  zasílané 
z obecního  úřadu,  ale  také  další  informace  od  správců  inženýrských  sítí, 
upozornění  na   hrozící   povětrnostní   vlivy   apod., uvádíme  níže informace 
o zapojení  do tohoto  systému ještě jednou. Tato služba je pro  Vás občany 
bezplatná a je  součástí  projektu  „Komunikační,   monitorovací  a  varovný 
SMS systém“,  realizovaného  Jihomoravským  krajem.  V   případě, že máte 
o  uvedenou službu  zájem,  postupujte  podle  údajů  umístěných  níže.  Pokud 
budete chtít s aktivací služby poradit, dostavte se na obecní úřad.      
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Aktivace služby spočívá v zaslání SMS zprávy na č.t. 900 77 03 ve tvaru:

JMK mezera  VAVRINEC mezera  INFORMACE mezera  ANO mezera 
PRIJMENI mezera JMENO mezera CISLO POPISNE

Zpráva může být psána i malými písmeny např.

jmk vavrinec informace ano novak stepan 20     

Přestože má naše obec čtyři místní části, píší občané název obce vždy 
vavrinec a čp. svého domu. Rozdělení kontaktů do jednotlivých místních částí 
obce provádí administrátor systému na obecním úřadě. Po zaslání uvedené 
SMS  zprávy  obdrží  občan  ihned  zpětnou  SMS  zprávu  potvrzující,  že  byl 
zařazen  do  seznamu  odběratelů  informací.  Zasláním  SMS  zprávy  dáváte 
současně  souhlas  k tomu,  aby  Vám  byly  zasílány  informace  i  od  jiných 
subjektů  zapojených  do  integrovaného  záchranného  systému,  jako  např. 
elektrárenské, plynárenské nebo vodárenské společnosti. Pokud chcete být ze 
seznamu vyřazeni, zašlete na stejné č.t. SMS zprávu, v níž změníte ano na ne. 

Obecní úřad

Poděkování
Diecézní  charita  Brno,  Oblastní  charita  Blansko,  děkuje  touto  cestou 

občanům  za  finanční  příspěvky  na  konto  Tříkrálové  sbírky  uskutečněné 
začátkem   letošního  roku. Koledníci  v  naší  obci vybrali celkem   14 258 Kč, 
z toho ve Vavřinci 7 808 Kč, ve Veselici 4 600 Kč a Suchdole 1 850 Kč. Na 
okrese Blansko bylo na konto sbírky vybráno celkem 977 170 Kč. 

Motto  letošní   Tříkrálové sbírky bylo: „na svou bolest nebudeš sám“ 
a výtěžek této sbírky bude věnován na podporu charitních terénních služeb.

Zajímavé internetové stránky
http://www.spolekmoravskykras.cz

http://www.sloup.info

http://www.informacezbrna.cz

http://cs.wikipedia.org

http://www.komposty.cz

http://www.domaci-vyrobky.cz
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Aktuální informace z     ObÚ Vavřinec  

⇒Dle Obecně závazné vyhlášky č. 1/2004 o místních poplatcích se poplatek 
ze psů platí  již ze psů  starších 3 měsíce.  Poplatník je povinen ohlásit 
vznik i zánik poplatkové povinnosti ObÚ Vavřinec. Místní poplatek je splatný 
do  konce měsíce  května.  Vznikne-li  poplatková  povinnost  v průběhu roku, 
poplatník  zaplatí  poměrnou  část  stanovené  sazby  za  jednotlivé  měsíce  do 
konce roku.   
⇒Vyvážení jímek  - žádáme občany, aby se v případě potřeby vývozu jímky 
na odpadní vody kontaktovali  přímo s pracovníkem VAS a.s. Boskovice  ing. 
Šmerdou na č.t. 604241903. Současně upozorňujeme občany, že společnost 
Zemspol a.s. Sloup   není   oprávněna provádět vývoz odpadních vod z jímek 
a septiků. Pokud některý z pracovníků této společnosti odvoz odpadní vody na 
žádost občana provede, vystavuje se nebezpečí postihu.    
⇒Oznamujeme,  že  polovina  poplatku  za  odpady  je  splatná  do  konce 
měsíce února 2007. V Suchdole bude poplatek vybírán v pondělí 19. února 
2007, v době od 15 hod. do 16.30 hod., v místnosti OV Suchdol. Ve Veselici ve 
středu  21.  února  2007, v době  od  14.30  hod.  do  16.30  hod.,  v  místní 
knihovně. Jednorázová úhrada poplatku do 28.února 2007 je možná. Občané 
z Veselice,  Suchdola  a  Nových  Dvorů  mohou  poplatek  uhradit  i  na  Obú 
Vavřinec. 
⇒Sběr pytlů s nápojovými kartony  se uskuteční ve středu 7. února 2007. 
Občané tyto pytle uloží vedle kontejnerů na sklo a PET láhve.    

Obecní úřad

Připravujeme:

Novou rubriku Typ na výlet
Informace o projektu „Moravský kras - regionální produkt“
Informace k rekonstrukci budovy bývalé školy ve Vavřinci

* * *

Informační zpravodaj Obecního úřadu sloučených obcí
Vavřinec – Veselice - Suchdol - Nové Dvory

vychází pravidelně dle potřeby ObÚ Vavřinec.
Toto číslo bylo dáno do tisku 25. 1. 2007

Uzávěrka příštího čísla je 15. března 2007
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